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AMENDMENT FORM

Suggestion for amendment of Article 5 of Part II

By Mr : O’Sullivan and Ponzano

Status : Alternates

Modify the first paragraph of Article 5 as follows.

« The Minister for Foreign Affairs, who shall chair the Foreign Affairs Council,
shall contribute through his proposals towards the preparation of the common foreign
and security policy and shall be responsible for implementing the decisions taken by
the European Council and the Council. »

Explanation :

It is advisable, in the light of the institutional balance, to maintain a distinction
between the role of chairperson, who seeks to find a compromise, and the roles of
proposing, executing and representing the Union. The Minister of Foreign Affairs
should therefore not be entrusted with the chair of the Foreign Affairs Council.
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FICHE AMENDEMENT

Proposition d’amendement à l’article  5 de la partie II

Déposée par M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité : Suppléants

Modifier le premier paragraphe de l’article 5 comme suit.

« Le Ministre des Affaires étrangères, qui préside le Conseil des Affaires
étrangères, contribue par ses propositions à l'élaboration de la politique étrangère et
de sécurité commune et a la responsabilité de la mise en œuvre des décisions prises
par le Conseil européen et le Conseil ».

Explication :

Il n'est pas souhaitable, pour l'équilibre institutionnel, de confondre les fonctions d'un
président du Conseil, qui recherche le compromis, et les fonctions de proposition,
d'exécution et de représentation extérieure de l'Union. La présidence du Conseil des
affaires étrangères ne devrait donc pas être confiée au ministre des affaires
étrangères.


